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Zápis z jednání VV ČBA, konaného dne 2.4. 2013 v Praze 
 
Přítomni:   Žáček, Džavík, Šimák, Dvořák, Klobáska, Müller,  Gatnar 
Omluveni : Škoda                       
 
Hosté :  Chocholoušek 
 
Jednání VV vedl:  Svatopluk Žáček 
 
Příští jednání  VV se bude konat ve čtvrtek  23. května  2013  v 10,00 hod v Praze 
 
Jednání zahájeno v 10,00 hod 
 
Program jednání: 
1. Zahájení a kontrola posledního zápisu 
2. Zpráva o činnosti repre všech kategorií 
3. Ekonomika v roce 2013 
4. Marketing 
5. Přihlášky nových klubů do řad ČBA 
6. Různé 
 
K bodu 1) – Zahájení a kontrola posledního zápisu 
 
Zahájil president ČBA pan Žáček. 
Kontrolu posledního zápisu provedl gen. sekretář pan  Chocholoušek. 
 
Trvá úkol v souladu s požadavky MŠMT zavést nový způsob evidence členské základny a čl. 
příspěvků pro MŠMT. – evidence zajištěna a evidence čl. příspěvků rozpracovaná 
 
Smlouva s Vaxhill s.r.o. – smlouva podepsána do konce 30.6.2013, je v plnění. 
Pro jednání o nové smlouvě na sezónu 2013 / 2014 byla ustanovena za ČBA skupina : Muller, 
Dvořák, Žáček 
 
K bodu 2) – Zpráva o činnosti repre všech kategorií  
 
Sekretář seznámil přítomné  s výsledky za 1. Q a plány repre týmů. 
 
Muži : 1x bronz na Bocskai memoriálu v únoru  
           2x bronz a 1x stříbro na MT Vídeň v březnu  
           1x bronz na MT Halle – Chemistry cup v březnu 
           5x bronz a 2x stříbro na MT GP Ústí nad Labem v březnu  
Ženy : 5x zlato na MT v Hamburku v březnu 
Junioři : 1x bronz a 1x stříbro na MT Litva - Danas Pozniakas v březnu 
 
Kadety a školní mládež MT čekají ve 2. Q. 
Dále byl VV ČBA seznámen s kalendářním plánem reprezentačních celků. 
 
VV vzal na vědomí a souhlasí. 
 
 



 

 2

K bodu 3 – Ekonomika v roce 2013 
 
Sekretář seznámil s výdaji za 1. Q s věcným a finančním plánem do konce roku 2013. 
Splní-li se předpoklady v oblasti příjmů bude rozpočet vyrovnaný. 
Byla předložena Výroční zpráva za rok 2012 
 
VV vzal na vědomí  a souhlasí 
 
K bodu 4 – Marketing 
 
Bod přeložen na příští zasedání. 
 
K bodu 5  - Přihlášky nových klubů 
 
Žádost o přijetí do řad ČBA a stanovy předložily : 
1)Centrum kontaktních sportů, o.s. Praha 
2) Boxing club Lipník nad Bečvou 
 
VV souhlasí s přijetím do řad ČBA těchto 2 klubů 
 
K bodu 6 – Různé 
 

- Chocholoušek informoval o převedení letošního ME žen na příští rok a zrušeno MS 
juniorek a kadetek bez náhrady. Bude se konat pouze ME juniorek a kadetek v září ve 
Francii.  
V červenci se koná Mistrovství EU v Maďarsku – ženy, kadetky, juniorky. 
Po konzultaci s trenérkou ženské reprezentace je skutečností, že je možno zodpovědně 
poslat až 8 žen v jednotlivých vahách. Náklady na 1 osobu činí 12 tis Kč. Bylo 
navrženo, aby ČBA uhradila náklady na trenérku a jednu závodnici, ostatním  50 % 
nákladů . Získá-li některá žena medaili bude jí proplaceno 100 % nákladů.  
 
VV vyslovil souhlas 
 

- Chocholoušek informoval o žádosti organizátora MR juniorů v Kroměříži o finanční 
příspěvek v souvislosti se zvýšenými náklady na refundace činovníkům ( 2 pracovní 
dny ).  Navržena částka 20.000,- Kč 
 
VV částku schválil 

 
- Chocholoušek informoval o obsahu dopisu Pana Fajfrlíka SAC PRAGA Praha o  

rozhodnutí vedení Středočeské oblasti neumožnit start závodníka jeho oddílu Roberta 
Hoppa na oblastním kole  Středočeské oblasti ve Všetatech. 

- Sekretář dále seznámil přítomné, že se informoval u svazu Thai box, kde bratři 
Hopové byli dokonce v reprezentaci ČR. Tito si vedli velice dobře po sportovní 
stránce. V osobním životě mají problémy se zákony a jsou ve stadiu šetření z trestní 
činnosti. Český svaz Thai boxu tyto vyloučil z reprezentace, nejsou nominováni na 
domácí soutěže do doby vyřešení svých osobních problémů. Trénovat mohou. 

            Oba bratři byli přijati do SAC Praga Praha – oddíl boxu.  
Bylo navrženo aby ČBA zachovala trend nastolený Českým svazem Thai boxu. 
Trénovat ano, závodit zatím ne. 
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Předseda Středočeské oblasti pan Muller slíbil, že Středočeská oblast vydá samostatné 
stanovisku v otázce bratří Hopů. 
 
VV ČBA vyslovil souhlas 
 

- Chocholoušek informoval o dopisech a stížnostech BC Česká Kamenice a SKB 
Třeboň na zápasy v 1. lize. Stížnosti se týkaly nekompetentnosti rozhodčích na těchto 
zápasech. V prvém případě ringoví pouštěli tzv. facky a ve druhém případě rozhodčí 
Navrátil a Šmíd v zápase Nový Lískovec – Třeboň zcela otočili výsledek v duelu 69 
kg mezi domácím Kočkou a hostujícím Jiráčkem. Domácí boxer a trenér se hostům po 
zápase omluvili. 
VV ČBA si je vědom těchto a dalších stížností. Je si vědom v některých případech 
nízké úrovně rozhodování. Připraví řešení této situace během 4 měsíců. 
 
VV ČBA přijme do nové sezóny opatření 
 

- Chocholoušek – na popud p.Luboše Stacha seznámil přítomné s obsahem video 
záznamu z gala večera závěrem loňského roku ve Dvoře Králové. Startoval zde 
amatérský borec z SKB Praha v duelu s profesionálním borcem. Boxovalo se na 3 kola 
po 3 minutách bez helem a tílek. Večer pořádal pan Jirásek, vedoucí činovník BC 
Asfalt Králův Dvůr. Je zřejmé, že byl porušen čl. 31 odstavec 4 SŘ tzn. utkání se 
nekonalo dle pravidel AIBA a nebyl zde dán souhlas VV ČBA (ten v tomto případě 
ani dán být nemohl). 
Předseda středočeské oblasti Pan Muller slíbil, že toto porušení vyřeší v duchu 
nařízení a řádů ČBA.  
 
VV souhlasil a uložil předsedovi Středočeské oblast toto porušení řádů vyřešit. 
 

- VV projednal propozice boxerů a rozhodčích na MR juniorů v Kroměříži. 
 

VV schválil předložené propozice a nominaci 
     

- VV ČBA projednal návrh prezidenta o přiznání odměn sekretáři za kvalitně 
odváděnou práci 

 
VV souhlasí 

 
- předložen návrh šéftrenéra Larionova na zakoupení kamery pro potřeby reprezentací  

hlavně pro diagnostiku tréninků a utkání. 
 

      VV schválil zakoupení kamery pro reprezentace do výše 10.000,- Kč 
         

- byla projednána žádost předsedy komise rozhodčích Severočeské oblasti pana Milana 
Vlka  o dodatečné proplacení Dohody o provedení práce z roku 2012 ( listopad, 
prosinec ) . 

      Po diskusi, bylo konstatováno, že pan Vlk nesplnil úkoly v duchu  Náplně práce   
      předsedy oblastního rozhodčích. 
 
      VV nesouhlasí s vyplacením 
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- bylo navrženo odměnit medailisty z MT mužů v  : 

- Bělehrad v 04/13  – 1. místo – 10.000,- Kč, 2. místo – 5.000,- Kč, 3. místo – 3.000,-   
   vždy po boji. 
- Kaunas v 05/13 – stejně jako Bělehrad 

             
              VV souhlasí 
 

- byl projednán materiál předložený panem Mullerem. Zhodnocení a závěr 
k předloženému materiálu provede  na příštím jednání VV prezident ČBA. 

  
  Zapsal : Chocholoušek                                                                               ověřil : Žáček 
 


